



## Protokoll för Styrelsemöte Karlskoga Discgolfklubb

Datum: 5 Maj 2025  
Plats: Noravägen 226, 691 92 Granbergsdal

### § 1 Mötets öppnande

- Peter hälsar deltagarna välkomna och förklarar att mötet öppnat.

### § 2 Fastställande av röstlängd samt beslut om eventuella adjungeringar

Närvarande:

Peter Magnholt	Kim Sköldsjo
Fanny Hådding	Anders Nordin
David Björk	Lenny Zabrdac

Anders N har yttranderätt och Lenny Z har hörande rätt.

### § 3 Val av mötesordförande

- Peter Magnholt valdes som mötesordförande (alla röstar för)

### § 4 Val av mötessekreterare

- David Björk valdes som mötessekreterare (alla röstar för)

### § 5 Val av protokolljusterare tillika rösträknare

- Kim Sköldsjo valdes till rösträknare tillika rösträknare (alla röstar för)

### § 6 Fastställande av dagordningen

- Dagordningen godkännes (alla röstar för)
-

## § 7 Föregående mötes protokoll/uppföljning

- Kim S har börjat ordna med kontakten med Swedbank
- RF har en hemsida där man ska logga in men hittar inte lösenordet, vi inväntar när de skickar ut för årets inlämning.
- De pengar som är från kommun ska Peter M kolla på vad de får användas till.
- Försöket med konto hos BYGGmax behöver David B hjälpa till med
- Vi har nu 66st medlemmar i klubben, 18 st av dessa har anslutit sig till discsport.se för medlemsrabatt.
- Vi väntar med discförsäljning tills vi får ett svar ifrån Markus K.
- Lenny Z beställning av patches med klubbloggan är beräknade att komma i slutet av maj.
- Lost and found discar, vad ska vi göra med dem?
  - Vi har just nu 91st discar som har tillfallit klubben.
  - Dessa discar ska säljas vid olika arrangemang under sommaren, vi klassar in dem i två kategorier (Basic plast och Premium plast) och säljes för 40/80kr styck.
  - Lenny Z och Anders N håller i trådarna om försäljningen.
- Fannys träningar under KarlskogaTouren är enbart till för medlemmar.
- Sponsring , Peter M kollar med kommun om det är ok att vi tar ut pengar/spons på deras mark.
- Peter tar även upp med kommun om hur utomstående evenemang på våran bana ska gå till. Hur "klassas" våran bana, som en fotbollsplan eller som ett fritidsområde?
- Tee på hål 12 och hål 17 är klara. Mattan till hål 17 finns nu.
- Anders J lägger upp en plan för arbetsdagen för vilka maskiner som behövs och vilka dagar det är tänkt att vi ska ha arbetsdagarna på.
- Peter M kollar med Patrik Hindersson om vi kan få mer flis och grus.
- Flis-tugg går ej att få tag på, Bordläggs.
- Front 9 och Back 9 på U-disc är ej ännu tillagda.
- Heatland har bokat in ett event 1 juni.
- Vad ska vi stå för vid utomstående evenemang?
  - Vi sätter upp information om tävling,
  - Tar kontaktar och säkerställer vad arrangören tycker att vi ska göra för dem.
- Vad ska vi göra om vi blir för många på Karlskoga touren?
  - Det får vi lösa de gånger som det inträffar, beräknas inte bli alla gånger. Tänkt lösning om det blir ett stående fenomen är att dela upp det på två olika dagar.
- Vi hade ett lag som spelade Amatör lag-SM där vi blev utslagna i åttondelen.
- Anders N har nu fått tag på rätt person på Fabriqen, som ska uppdatera priserna på kläder som går att beställa genom portalen.

## **§ 8 Ekonomisk status/rapport från kassören**

- Vid tillfället för mötet har vi 69st betalande medlemmar.
- Ekonomin ser ut som förra månaden, förutom att vi har en utgift på 2500kr för mattan till tee 1.
- Vi fick in 2000kr för tävlingen som var i helgen.

## **§ 9 Rapport från banansvarig och aktuella banfrågor**

- Alla är för att höja 6ans korg till stubben. David löser en lösning med Anders J
- Spraya mando linjer vid hål 11 för att förenkla spelet. Speciellt vid tävling.
- Hål 12 behöver stänga luckan över 16, vi sätter armeringsnät där som sponsras av BYGGmax..
- Anders J var inte med på mötet. Peter pratar med Anders J på mötet med kommun på torsdag.

## **§ 10 Annonsering i vår Facebook grupp av tävlingar och arrangemang på andra banor**

- Andra föreningar får ej annonsera om tävlingar på våra sociala medier. Istället lägger vi upp ett inlägg om det vi tycker kan vara värt att nämna. Detta ansvarar den sociala medieansvarige för.

## **§ 11 Kommande tävlingar och företagsevent på vår bana**

- Heatland är inbokade.
- KM bokas in att hållas preliminärt den 16 augusti v.33.

## **§ 12 Egen försäljning av discar**

- Frågan bordläggs tills Markus är närvarande vid nästa styrelsemöte.

## **§ 13 Sponsring/sponsoravtal, genomgång av förslag**

- Frågan bordläggs.

## **§ 14 Övriga frågor**

- Peter M har varit i kontakt med Kristinehamns förening och hjälpt dem komma igång med deras nya tour på Sunnebergsbanan.
- Det finns tal om en bana i Dalkarlsberg, här finns frågan om vi vill vara med
- Besöksräknaren sitter uppe men vi har inte fått in någon data ännu.

**§ 15. Nästa möte**

- Nästa möte blir den 5 maj kl. 18:30.

**§ 16. Mötets avslutande**

- Peter avslutade mötet.